



**Parents' Letter No. 9**

18 January 2022

Dear Parents/Guardians,

**Postponement of School Picnic Day, Half-yearly Post-examination Activities,  
S6 Mock Examination and Stay Vigilant against COVID-19 Variant**

Please be informed of the following matters:

**1. Postponement of School Picnic Day**

In view of the worsening pandemic situation due to the Omicron variant, and as requested by the government and health authorities, Hong Kong Disneyland Park remains temporarily closed on 21 January 2022. To safeguard the health of the students, the school picnic day will be postponed until further notice. 21 January 2022 will remain as **a normal school day**, and post-examination activities will be rearranged on 27 January 2022. Arrangement for the new picnic date will be announced on the school website in due course.

**2. Half-yearly Post-examination Activities**

Please be informed that the Half-yearly Post-examination Activities will be held on Thursday, 27 January 2022.

**Junior Form (S.1 – S.3)**

Time	
8:15 a.m. – 8:30 a.m.	Flag Raising Ceremony and Sharing under the Flag / Roll Call
8:30 a.m. – 9:50 a.m.	Half-yearly Post-examination Activities
9:50 a.m. – 10:00 a.m.	Roll call and Dismissal

**Senior Form (S.4 – S.6)**

Time	
10:30 a.m. – 10:45 a.m.	Roll Call
10:45 a.m. – 12:20 p.m.	Half-yearly Post-examination Activities
12:20 p.m. – 12:30 p.m.	Roll call and Dismissal

### **3. S.6 Mock Examination**

The S.6 Mock Examination will begin on 28 February 2022 (Friday) and end on 14 March 2022 (Monday). A copy of the Mock Examination Timetable and Examination Instructions are attached for all S.6 students' reference.

Parents/guardians of S.6 students are requested to remind their child/ward to make good preparation for the examination and do the revision accordingly. Students should also check the examination timetable carefully and observe the examination regulations.

For any enquiries regarding the Mock Examination, please contact Mr. TONG Yat-ting (Internal Exam i/c) at 2576 1871.

### **4. Stay Vigilant against COVID-19 Variant**

The COVID-19 Omicron variant has a high infectivity and is posing a serious threat. Parents are hereby reminded to take epidemic preventive measures and pay close attention to the health conditions of their children. Students should avoid going to crowded places with poor ventilation. They should maintain a balanced diet, exercise regularly, and take adequate rest in order to strengthen their immunity.

Vaccination is a vital step in the fight against the epidemic. The Government has recently announced the expansion of the "Vaccine Bubble" programme, which will be implemented in more premises with effect from 24 February 2022. We once again urge students and parents to get vaccinated.

The Chinese New Year is fast approaching. Wish you all a very happy and healthy Year of the Tiger.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching  
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

**官立嘉道理爵士中學（西九龍）**  
**二零二一至二零二二年度第九號家長信撮要**（詳情請參閱英文版）

2022 年 1 月 18 日

各位家長/監護人：

### 1. 旅行日延期

鑑於 Omicron 病毒導致的疫情惡化，按政府及衛生部門要求及配合全港採取的防疫措施，香港迪士尼樂園將於 2022 年 1 月 21 日暫時關閉。為保障學生的健康，學校旅行將會延期直至另行通知，當天改為正常的上學日，試後活動日將於 2022 年 1 月 27 日舉行。延後的安排將適時在學校網站上公佈，敬請留意！

### 2. 上學期試後活動

本校將於 2022 年 1 月 27 日(星期四)定為上學期試後活動日。

#### 初中級學生（中一至中三）

時間	
上午 8 時 15 分至上午 8 時 30 分	升旗儀式、國旗下的講話／點名
上午 8 時 30 分至上午 9 時 50 分	上學期試後活動
上午 9 時 50 分至上午 10 時	點名及放學

#### 高中級學生（中四至中六）

時間	
上午 10 時 30 分至上午 10 時 45 分	點名
上午 10 時 45 分至下午 12 時 20 分	上學期試後活動
下午 12 時 20 分至下午 12 時 30 分	點名及放學

### 3. 中六模擬考試

本學年中六模擬考試訂於 2022 年 2 月 28 日(星期五)至 3 月 14 日(星期一)舉行，考試時間表已隨本家長信附上。請家長參閱考試時間表及考生須知，並請督促 貴子弟勤加溫習，以爭取良好成績。

如對於中六模擬考試的安排有任何疑問，煩請賜電 2576 1871 向湯溢庭老師查詢。

#### 4. 疫情嚴峻 保持警覺

Omicron 疫情來勢洶洶，傳播力強，現時社區仍存在隱形傳播鏈，請家長採取防疫措施及留意子女的健康情況。學生應避免前往人多擠迫、空氣流通欠佳的地方，並須保持均衡飲食、恆常運動及充足休息以增強免疫力。

接種疫苗是治本關鍵的一步，政府最近公布擴展「疫苗氣泡」計劃，將在 2022 年 2 月 24 日在更多處所實施，校方促請學生及家長盡快接種疫苗。

農曆新年將至，祝各位在虎年身心愉快，龍精虎猛！

官立嘉道理爵士中學（西九龍）  
李東青校長謹啓

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。